

Volvox og Alkymisten, V&A
Norges teknisk-naturvitenskapelige universitet, NTNU
Besøksadresse: Sem Sæland vei 10, 7034 Trondheim
Postadresse: % NTNU Høgskoleringen 5, 7034 Trondheim
E-post: styret@volvox.no
Nettside: www.volvox.no

Referat 04/22

Møte 23.02.22

Tid 18:15 – 19:45

Til stede Anna Swiergon
Jonas Valåmo
Marie Liland Hartveit
Beate Rose Gjendemsjø
Erik Hundstad
Jens Cranner Dahle
Kristoffer Johansen
(Sekretær) Nurinnisa Ece Erik
Frafall Ida Elisabeth Aas Karlstad
Jens Cranner Dahle

Sak 56/22 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte er godkjent og publisert?	Nuri	Nei, pga ny ordning om å godkjenne referat på møte. Forrige referat ble godkjent.
Ta kontakt med Ruben om movember-date	Jens	Nei.
Jens og Oda settet i kontakt med hverandre	Ida	Vi vet ikke
Sende jubkom mail ang. Alkymisten jubileum	Anna	Ja
Lage en plan for HS som fylles med aktiviteter i V&A	Beate	Ney, litt usikker på hvordan gå frem.

		Det bør bli lagd en kalender lik linjeleder-kalenderen (en Google spreadsheet). Videre står alle komiteer og undergruppe selv ansvarlig for å fylle ut med arrangement og tidspunkt.
Sender gamle nyhetsbrev til HS	Beate	Ja
Fra siste møte: Nye genserdesign oppdatering	Beate	Ja

Sak 57/22 Ris og Ros

Ris

Studentersamfunnet i Trondheim blir forkortet til «Samfundet»:

- Ønsker at denne grove feilen rettes opp i fremtidige referater.
- Vi beklager så mye, vi skal være ekstra oppmerksom på dette fremover.

Ris angående «Vaffelblæsting av komitéopptak»:

- Tilbakemeldingen handler om arrangements teksten for blæsting av komitéopptak, og at teksten oppfordrer til engasjement uten å vise noe engasjement selv.
- Det har blitt gitt feil informasjon i arrangement teksten – det er ikke noe first for å søke undergruppe.
- HS sitt ansvar å representere linjeforeningen for eksterne, interne og potensielle nye engasjerte medlemmer.
- Gode og engasjerte tekster er et viktig kommunikasjonsmiddel, og noe dere må fokusere på. Det må ikke være perfekt, ber kun om å gjøre deres beste og yte litt ekstra for å øke rekrutteringen til linjeforeningen.
- HS må huske å jobbe som en enhet, så hjelp hverandre ut.
- Om dere ønsker «ekstern» feedback på en tekst før arrangementet legges ut, eller til noe annet, ta kontakt (Mikkel Emil Lange Friis)!
- Ellers, stå på. Litt ris til tross synes jeg dere gjør en god jobb.
- Takk for tilbakemeldingen, vi tar dette videre med oss.
- Flere medlemmer, minst 2, ser gjennom skrevet tekst før dette legges ut.
- Hvis vi legger merke til slike feil går vi inn og redigerer teksten med en gang.
- Vi skal også se på andre arrangement tekster for å få litt inspirasjon.
- **Anna svarer på mailen til Mikkel Emil Lange Friis.**

Ros

V&A styret og kjellern:

- Synes V&A styret lager meget god stemning på kjellern.
- Tusen takk, hyggelig å høre!

Takk for hjelp med Bake-Off:

- Takk for at HS hjelper kontorkom og meg (Jo Petter) med å holde telling på Bake-Off i deres kontortid.
- Bare hyggelig, er jo bare koselig med kake og flere på kontoret. Tusen takk, hyggelig å høre!

Kakao og te på kontoret:

- Forsynt meg med kakao og te på kontoret i dag.
- Synes spesielt kakao tiltaket har fungert veldig bra – fortsatt med det!
- Så fint å høre at du har kost deg, vi skal fortsette med dette!

Sak 58/22 Leder oppdateringer

- Linjeleder møte neste uke.
 - o Resten av styret kom med forslag om å lage et system for «Ris og Ros» til linjeledere.
- Styret hadde noen ønsker som kan bli tatt opp på NV leder møte.
 - o Fikse døra til NV kjøkkenet.
 - o Ofte fikse ting som blir ødelagt på kjøkkenet.
 - o Spørre NV fakultetet om å pusse opp kjøkkenet.

Sak 59/22 Kasserer oppdateringer

- Sit-Søknad
 - o Husk på SiT-søknad. Intern frist 26. februar
 - o Søknaden samles for alle komiteer og undergruppe
 - o
- Bedriftskonto hos Rema1000?
 - o Ikke billigere å handle på storcash.
 - o Vi starter å handle på Rema1000.
 - o **Jonas undersøker mulighet for bedriftskonto.**
- Marie (nestleder) har fått begrenset tilgang til nettbanken for å kunne godkjenne ekstraordinære utbetalinger.
 - o Gjelder f.eks. i tilfeller hvor Jonas utbetaler til seg selv eller det er veldig store utbetalinger
 - o Har lesetilgang og godkjenne utbetaling, men kan ikke registrere utbetalinger.

Sak 60/22 Nestleder oppdateringer

- Samler informasjon om undergrupper og vervstillinger.
 - o Dette kan bl.a. brukes til den nye nettsiden
- Tenker på nytt møte med undergruppe lederne.
 - o Flinker til å svare på rapportskjema, litt tregere respons ellers på Slack.
- Åre 2023 booking
 - o I dialog med kontaktperson

Sak 61/22 Faddersjef oppdateringer

- Ingen oppdateringer meldt.

Sak 62/22 Arrkom oppdateringer

- Arrangert vinter-OL med Online.
 - o Bilder av arrangementet kommer.
- Skal arrangere vårfest, har dermed møte med Spanskrøret i dag.
- Møte med komiteen til uka.
 - o Prøver å få i gang mer sosialt med komiteen.
- Krever det noe å starte vandrepokal? FJERNES I OFFENTLIG REFERAT?
 - o Nei, det bare dukker opp.

Sak 63/22 Bedkom oppdateringer

- CIRiS-bedpres, torsdag 10. feb., R1 (uten pizza).
 - o CIRiS var fornøyd.
 - o Få møtte opp, samtidig som at rommet var fort stort.
 - o Pizza trekker folk.
- Min Master, mandag 28. feb., 17:00-19:00, Lille London
 - o 8 masterstudenter
 - o 2 kjemi, 3 biolog, 1 molekylærmedisin og 2 bioteknologi
- Kryssfest på fredag
- Tar opp 2 eller 3 nye medlemmer (gledes!)
 - o Intervjuerunde pågår/er ferdig

Sak 66/22 Nukleomedia oppdateringer

- Vi gjør ting

Sak 67/22 Kjeller oppdateringer

- Ingenting å melde

Sak 68/22 Kontorkom oppdateringer

- Var syk med feber på onsdag så måtte avlyse møte med komiteen
- Hatt/skal ha intervju med nye søkere
- Må gå av som kontorkomleder og sekretær, prøver dermed å finne en arvtaker

Sak 69/22 Undergruppe oppdateringer

InVitro

- Har hatt ølsmaking.
- Skal ha ølbrygging 26. februar, og flasking tilhørende dette.

- Skal eventuelt ha flere brygginger ved interesse.

Revyen

- Har hatt slipp på Kjelleren, lørdag 19. februar.
- Billetter slippes 1. mars
- Ligger godt i rute for forestilling
 - o 30 nummer er godkjent, 2 dansenummer er ferdig koreografert og delvis lært bort til skuespillerne
 - o Skal ha tre øvingshelger før det braker løs!
- Revyen vil ta sted på Trykkeriet Scene
 - o Lørdag 26. mars kl. 16:00 og kl. 19:00 (+Styrevors)
 - o Søndag 27. mars kl. 16:00 og kl. 19:00
- Det ble stilt spørsmål om hvordan revyen kan ha tettere kontakt med arrkom for å hindre kollisjon av arrangementer i fremtiden?
 - o Det ble foreslått at det blir laget en skisse til kalender som deles mellom revyen og arrkom.
 - o Styret syntes det var en god ide som kunne utvides til alle komiteer og undergrupper.
 - o Ellers kan revyen ta direkte kontakt med arrkom på slack.
 - o Styret ønsket også å beklage for kollisjonen mellom revyen og vårfesten.

Shanglelauget

- Vi shangla faktisk etter stormøtet – helt spontant selvfølgelig.
- Det blir Plutselig mer ShaNgLiing.

Trollkom

- Har hatt styremøte og bidro med bål på vinter-OL.
- Skal ha skitur på søndag.

V&A Allsidighet

- Har hatt filmkveld og bowling for 1. klassinger.
- Har hatt maling med snacks.
- Skal ha tennis, hyttetur og mer maling.

V&A Klatring

- Har hatt søndagsklatring
- Har skrevet SiT søknad
- Skal ha søndagsklatring med konkurranse?

Vokalium, Bumblebeats, V&AIL, Spanskymisten, SkeiV&A,

- Ingen oppdateringer ble meldt

Sak 70/22 Godkjenning av jubileumsgruppa som en undergruppe

- Flere styremedlemmer meldte i fra sin forvirring om hvorfor jubileumsgruppa ikke er en gruppe under arrkom. Eksempler på slike grupper er:
 - o VIVO under bedkom
 - o Master-fadder under faddersjef

Det ble oppklart at dagens struktur henger igjen av gammel tradisjon.

- Det ble foreslått å innføre jubileumsgruppa som en undergruppe i arrkom
 - o Dette kan bidra til lettere og flittigere kontakt mellom styret og jubileumsgruppa.
 - o Ida var ikke til stede for å gi sin mening om dette
- Det **ble enstemmig vedtatt å godkjenne jubileumsgruppa som en undergruppe** i det tilfellet Ida mener at jubileumsgruppa ikke skal være en gruppe under arrkom.
- **Anna snakker med Ida i nærmeste fremtid om å innføre jubileumsgruppa som en gruppe under arrkom i likhet med VIVO og master-fadder.**

Sak 71/22 Vin som gave på bedkom-arrangement

- Bedkom kom frem til å gi gavekort som gave istedenfor
- Videre ble det diskutert om V&A skal gi gaver til frivillige ved ulike arrangementer
 - o Styret ble enige om at det er en skjønnsvurdering
 - o Det ble også lagt frem at V&A eventuelt kunne høre med andre linjeforeninger om hva de gjør.

Saksopplysning: Tidligere har det blitt sjokolade til referenter og vin til ordstyrer på generalforsamling. Det er også en annen budsjett for generalforsamling, hvor budsjett på gaver går inn.

Sak 72/22 Movember

- Saken om å finne en ny Movember-kaptein ble tatt opp på nytt dette møtet
 - o Det ble allerede spurt Mika om han ønsket – og han svarte at han skal se an
 - o Det ble kommet frem til å ha Mika som første kandidat, og lette etter noen med bart eller som er villig til å gro bart som andre kandidater.
 - o Kontorkom tar ansvaret med å finne en ny movemberkaptein
- Neste movember-kaptein tar ansvaret med å organisere movemer.
 - o Movember-kapteinen trenger ikke å være med i noen komite eller sitte i HS
 - o Både nestleder, kontorkomleder skriver disse endringene i erfaringsoverføringsskrivet.
- Hvis movember challengene ikke er utført bør de gjøres så fort som mulig.
 - o Nurinnisa la frem forslaget å gjøre Squid Game fra kun HS til hele linjeforeningen. Resten av styre likte ideen.

Sak 73/22 Velkomstmil til nye medlemmer

- Det blir sendt mail til nye komitemedlemmer og at de har fått plass
 - o Alle komiteene sender samme mail
- Deretter blir det sendt ut en ny mail med alle tilganger, skjema osv.
 - o Denne mailen blir laget av Anna

- Anna lager andre mail og legger det ut på Slack

Sak 74/22 Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Legge ut referatet fra forrige møte på Slack/drive. (Skal bli godkjent på møtet)	Nuri	
Svare på mailen om blesting av arrangementer	Anna	
Undersøke muligheten for bedriftskonto hos Rema1000	Jonas	
Snakke med Ida om å få jubileums gruppen som en gruppe under arrkom	Anna	
Skrive en mail med alle tilgange, skjemaer osv. og legge det ut på Slack	Anna	